

# Elke's Natural Shampoo/Conditioner

艾爾琪天然洗髮精／護髮乳

**Thank you for choosing to purchase one of my products. As with all products containing Essential Oils, please check ingredients if you have any sensitivities to certain Oils. Generally contraindications for Essential Oils refer to when the Oil is used at 100% strength. My products are always heavily diluted in a base product such as Shea Butter; Moisturizer; Shampoo Base etc. If you are unsure, please check with your doctor before using any of my products.**

感謝您選購艾爾琪天然洗髮精／護髮乳。由於艾爾琪的所有產品均含有精油，如果您對某些精油有任何敏感反應的話，請事先查看產品的原材料。一般來說，精油的藥用禁忌是針對濃度為 **100%** 的純精油。我的所有產品的本質成份原料都是經過強力稀釋的，比如牛油樹脂，保濕劑，洗髮精等等。如果你不確定，請在使用我的任何產品之前資訊您的醫生。

Elke's Natural Shampoo & Conditioner are made using beautiful essential oils rich in qualities which assist in protecting; nourishing and enriching the hair and scalp quality. Tea tree and Oil of Oregano are rich in anti-bacterial and anti-inflammatory properties, as well as many others; they are also beneficial for sensitive skin conditions; treat dandruff; and dry scalp. Sandalwood helps increase and restore hairs ability to retain moisture; thereby making it soft and luxurious. Thyme is rich in anti-septic qualities, stimulates blood flow, and invigorates the scalp. Lavender is useful for treating itchiness and dandruff, and helps balance natural scalp oils. It soothes the scalp and calms hair, as well as promoting hair growth.

艾爾琪天然洗髮水和護髮乳是用富含保護，滋養頭髮和頭皮以及生髮的高品質精油所製而成。茶樹和牛至油具有豐富的抗菌和抗炎以及許多其他特質；它們對敏感性皮膚特別有效，有利於治療頭皮屑和乾性頭皮。檀香有助於增加和恢復毛髮保持水分的能力，從而使頭髮柔軟飄逸華麗。百里香有抗敗血症的特質，刺激血流，並激活頭皮。薰衣草有利於治療瘙癢和頭皮屑，並有助於平衡天然頭皮油。它能舒緩頭皮，順亂髮，還能促進頭髮生長。

## **Directions For Use:**

使用指南：

Shake shampoo & conditioner before use to ensure the essential oils have not settled. Use as required. Leave conditioner in hair for approximately 3-4 minutes.

使用前搖勻洗髮水和護髮素，以確保精油沒有沈澱。根據需要使用。讓護髮素留在頭髮裡約 3-4 分鐘後然後再沖洗。

You will only need a very small amount – about the size of a 10cent piece. If hair does not lather the first time you use it, wash it a second time. Generally, it foams easily, but it can depend on whether your water is hard or soft; and also how many chemicals and products have built up on your hair.

少量使用- 大約 10 分硬幣（澳元）的大小。如果頭髮不能在第一次使用時起泡，請再洗一次。一般來說，它很容易發泡，但很多時候取決於你所用的水質是硬還是軟，以及有多少化學殘留物聚集在你的頭髮裡。

**Please note: Individual results may vary.**  
溫馨提示：每個人的使用效果可能會有所不同。

**Price: \$12.50/125ml bottle (larger bottles can be made to order)**  
**Postage = \$10.00 for under 500 grams**  
價格：125 毫升/瓶= \$12.50 美金（更大的瓶裝劑量可以特訂）  
500 克以下的產品的郵費= \$10.00 美金

Payment can be made by Paypal or direct deposit or via the website.  
買家可以通過 **Paypal** 埋單或直接匯款或通過網站付款。

Account details for direct deposit are:

Account Name: Elke's Oils  
Bsb: 084 383  
A/c: 14 676 2403

**\*\*For further orders, questions or feedback, visit Elke's Oils at [www.elkes.com.au](http://www.elkes.com.au) \*\***

直接匯款的帳戶詳情：

帳戶名稱：Elke's Oils  
BSB：084 383  
帳戶號：14 676 2403

**\*\*如需更多訂單，諮詢或反饋，請訪問艾爾琪精油的網址：[www.elkes.com.au](http://www.elkes.com.au) \*\***